Contract No. HY/2018/02 Central Kowloon Route – Kai Tak East 5 October 2020

## KTE – Award Presentation Ceremony of the "Colouring Competition for Primary School Students"

In order to foster the awareness of engineering and understanding of smart city among the younger generation, Kai Tak East Project team organized the "Coloring Competition for Primary School Students" from April to June 2020. Primary school students in Kwun Tong District were actively participated in the coloring competition and over 300 creative entries were received.

After a meeting with the Judge Panel comprising the representatives of Highways Department, Arup-Mott MacDonald JV and Alchmex-Paul Y JV in August 2020, a total of 16 winning entries were selected.

The Award Ceremony was arranged on 5 October 2020 at the Ma Tau Kok Community Liaison Centre. Kwun Tong District Council Members were also invited as the prize presenter of the ceremony. Certificates and book vouchers were delivered to the winners, and the winning entries will be displayed at the Ma Tau Kok Community Liaison Centre.

## 啟德東 - 小學生填色比賽頒獎典禮

啟德東工程團隊於 2020 年 4 月至 6 月期間舉辦了「啟德東工程-小學生填色比賽」。 是次比賽邀請了觀塘區內的小學生,並得到同學們的踴躍參與。主辦單位共收到超過 300 幅優秀及具有創意的參賽作品。

經過評審團包括路政署代表、奧雅納-莫特麥克唐納顧問聯營代表及愛銘-保華聯營代表 於 2020 年 8 月的仔細評審與認真討論,在眾多畫作中一共選出 16 幅得獎作品。

頒獎典禮於 2020 年 10 月 5 日在馬頭角社區聯絡中心內舉行,並邀請到觀塘區議員 出席擔任頒獎嘉賓,得獎同學均獲得獎狀及書券。所有得獎作品將在馬頭角社區聯絡中 心展出。工程團隊期望透過是次填色比賽,讓小朋友創作及繪畫出他們心目中的未來城 市,並加深對工程專業的認識。





































